
 
Zápisnica 

zo zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 18.05.2023 v zasadačke 
Obecného úradu v Bystričke. 

 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3.  Schválenie programu 
4.  Kontrola uznesení 
5.  Návrh na zmenu územného plánu v lokalite Lúčky 
6.  Rozpočtové opatrenie č IVI/2023  
7. Výrub – ťažba stromov v lesných pozemkoch obce Bystrička 
8. Správa komisie sociálno – zdravotnej 
9. Deň detí – zabezpečenie akcie 
10.   Došlá korešpondencia, rôzne 
11.   Diskusia 
12.   Záver 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
Starosta privítal poslancov a a skonštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné.   
 (príloha č. 1) 
 

2. Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
Za overovateľov zápisnice navrhol Pospíšilová, Košút 
a návrhovú komisiu v zložení Maršalová, Malko, Korbeľ 
Poslanci schválili jednohlasne.  
 
3. Schválenie programu 
Poslancom bol program zaslaný a schválený  jednohlasne.  
 
4. Kontrola uznesení 
Na    minulom zastupiteľstve bol preložený návrh územného plánu, ktorý je samostatným 
bodom.  
 

5. Návrh na zmenu územného plánu v lokalite Lúčky 
Starosta – na zastupiteľstvo prišlo viacero občanov no zástupcovia firmy už neprišli. Na 
verejnom zhromaždení boli, aby tam predstavili zámer výstavby rodinných a bytových domov 
na území plánovaného aquaparku. V rámci výstavby by vybudovali pre obec aj škôlku, školu 
zdravotné stredisko, cesty, most. Podľa reakcií občanov to vyzerá tak, že nie sú naklonení 
tomuto projektu a majú viacero výhrad. Otvára diskusiu: 
- Maršalová – už v čase jej starostovania boli snahy o zmenu ÚP . Vtedy sa vyjadrila, že kým 
nebudú zastavané   územia na to už určené ďalšie sa nebudú dávať do ÚP. Máme dosť lokalít 
na IBV  a nemôžeme  žiadať o ďalšie vyňatie ornej pôdy.  
- Matula – nech najprv si vybudujú cestu, mosty a postavia domy na ktoré už majú súhlas. 
- Košút – nesúhlasí 



- Starosta – s výstavbou toľkých rodinných domov ako aj bytových domov by sa ráz tejto obce 
zmenil čo nikto nechce .Treba budovať tam, kde sú pozemky na to vymedzené, kde je dobrý 
prístup. Už teraz máme cesty v obci dosť zaťažené a ďalšou výstavbou by ešte viac zničili. 
- Rechtorík – žiada poslancov, aby výstavbu nepustili. 
 
Poslanci jednohlasne zmenu ÚP zamietli. 
 
6. Rozpočtové opatrenie č IV/2023  
Poslanci návrh dostali ( príloha č. 2 ),  
Ing. Tureková – opatrenie sa berie len na vedomie a jedná sa o zosúladenie príjmov a výdajov.  
Do  rozpočtu sa zapracovávali preplatenie častí energií od štátu ako aj preplatenie Ukrajina. 
  
8. Výrub stromov v lesných pozemkoch obce Bystrička 
Poslanci materiály dostali (príloha. č.3 – zápisnice z hodnotenia ponúk ako aj kúpna zmluva 
a zmluva o dodaní služieb).  
Starosta – snažíme sa nájsť peniaze ako vyrovnať rozpočet na energie a jedna z možností ako 
znížiť deficit, ktorý nám vznikol je výrub dreva z obecnej hory. 
Bola vykonaná zápisnica z ponúk, ktorú poslanci obdržali. 
- Predaj dreva na pni – buk vybrali firmu LYNXWOOD s.r.o. a zároveň ju oslovili o ťažbu 
dreviny smrek, keďže sa nikto na ponuku neprihlásil.  
Poslanci jednohlasne schválili     
 
9. Správa komisie sociálno - zdravotnej 
Príloha č. 4 
Správu prečítala Maršalová Zdenka . 
Poslanci ju zobrali na vedomie bez pripomienok  
 
10. Deň detí – zabezpečenie akcie 
Starosta – akcia je naplánovaná na 3.6.2023 v sobotu na močidlách. Sprievodné podujatia 
bude skákací hrad, koníky, hry pre deti. Hasiči spolu s obcou navaria guľáš. 
Navrhuje schváliť 650 € na finančné zabezpečenie. 
Na akcii budú členky z Únie žien ako aj z ČK zabezpečovať podujatie. 
Schválené jednohlasne 
 
11. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starosta  
- dostali sme žiadosť od Packety ( príloha č. 5 ) o rozšírenie plochy na umiestnenie ďalšieho 
Z-BOXu 
Schválenie jednohlasne 
 
- žiadosť o poskytnutie mimoriadnej dávky ( príloha č.6 ) 
Diskusia 
- Pospíšilová – táto dávka sa poskytuje v hmotnej núdzi a pani to chce na zuby a kúpele 
- Maršalová  - píše, že poberá malý dôchodok a je zamrznutý. 
Starosta – osobne si nemyslí, že táto pani je v hmotnej núdzi, žije so synom a 80 % našich 
dôchodcov je v takejto núdzi a  obec nie je v takej finančnej kondícii, aby takéto príspevky 
poskytovala. 
 
Poslanci jednohlasne zamietli žiadosť. 
 



 
12. Diskusia 
Starosta – cesta do doliny jej majiteľom je slovenská republika . Nadviazal aj komunikáciu 
s lesmi, ale opravovať cez fondy a výzvy sa môže len majetok obce. Lesy nám určite cestu 
nepredajú za 1 €. 
Maršalová – cestu k rekreačným objektom obec nemusí udržovať. 
Capková – v ÚP čítala že úžitková voda.  Na Bystričke nie je pitná voda ? 
Starosta – je pitná voda, ale je tam zakreslená aj úžitková voda z bývalých strojární 
 
 
 
V   prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


